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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Kötelező óvodai felvétel van, de férőhely nincs?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint Ön is tudja, hiányzik a törvényi kötelezettségeket teljesíteni képes óvodahálózat .
Törvényben el őírták, hogy kötelező fölvenni a halmozottan hátrányos helyzet űeket,
intézmény vagy férőhely azonban nincs elegendő . Tovább súlyosbítja a helyzetet, hogy
elsőbbséget élveznek a munkanélküli szülők gyermekei, a munkába járókét pedig – aki az
inaktívakat is eltartja - nem veszik fel .

Ön egy további vállalást is tett :
„Érvényt szerzünk annak a jogszabálynak, amelynek értelmében az óvodáknak már 3 éve s
kortól kötelezőfelvennie a hátrányos helyzetű családok gyermekeit. "

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen eredményekkel tud elszámolni a férőhelyek bővítése terén?

Miért sújtja hátrányos megkülönböztetés a munkavállaló szülők gyermekeit? Milyen
elfogadható érvet tud fölhozni Ön emellett?

Milyen intézkedéseket tett annak érdekében, hogy az óvodáskorúak megfelelő ellátását a
férőhelybővítés mellett képzett óvónők is biztosítsák?

A jelenlegi férőhelyhiány mellett milyen módon szerez Ön érvényt annak, hogy az óvodák
már hároméves kortól fölvegyék a hátrányos helyzetű családok gyermekeit?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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